
Protokół nr XlX

RadV Gminy Bralin

z dnia 20lutego 2012 roku.

Porzadek obrad:

1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

2' UchwaIenie porządku obrad.

] Pllvjęcle protolołu 7 o'tatniel se)ji'

4' sprawozdanie Wójta Ż działaIności międzysesyjnej irealizacji uchWał podjętych na poprzedniej

sesji.

5' Podjęcie uchwały W sprawie zmian W budżecie gminy'
_ 

o' Pod;ęcie uchwałv w 5prawie zaciągnięcia dłu8oterminoWego kredytu na Żadania inwestycyjne'

7' Podjęcie uchwały Zmieniającej uchwałę Nr XV/81/2011 Rady Gminy Bralin z dnia 19 srudnia

201i r' w sprawie przyjęcia Gminnego ProgramL] Profilaktyki i RoŻWiązywania Problemów

Alkoholowych na rok 207Ż'

8' Przyjęcie planu pracy komisjj rewizyjnej na rok 2012'

9. Przyjęcie planóW pracy na rok 2o12| komisji przestrzegania prawa i porządku publicznego'

komisji rozwojL] gospodarczego ibudżetu, komisjiośWiaty, kultury, zdrowia' sportu oraz

komisji rolnictwa, gospodarki Wodnej i ochronV środoWiska'

1o. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji rady W roku 2011'

11' PrzYjęcie oświadczenia Rady Gminy Bralin W 5prawie inWestycji drosowejWęzła

komunikacyjnego obwodnjcy Kępna W ciągu tra5y s 11'

12. Wolne 8łosy iwnioski.

_ 13' Zamknięcie posiedŻenia'

Pkt 1) otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad'

otwarcia posiedŻenia o godzinie 15'oo dokonał przewodnicZący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 14 na stan o8ólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami

prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały' Nieobecny usprawiedliwionv:

ZbiBniew Kosakiewicz

Ponadto W 5esji udzjał wzięli Wójt Roman Wojtysiak, Żastępca Wójta Robeń Kieruzal' skarbnik

Grażyna Mosch,-sekretarz Zbigniew Łatka, radni powiatowi Karol Hibner' Piotr Hołoś i Zenon

Kasprzak, sołtysi z terenu Gminy Bralin oraz przedstaWiciele lokalnych medióW'

Pkt 2) ustalenie porŹądku obrad.



Przewodniczący rady przedstaWił zebranym proponowany porządek obrad xlX sesji.

UWag iz-ian do porządĘu ob'ad nie \funieŚiono'

Pkt 3) PrŻYjęcie protokołu z ostatniejsesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radniJacek Kuropka i Roman Lemanik.

Kontrolujący nie Wnieśli uWag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie kontroloWany protokół'

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych'
Rada protokol Nr xVlll pr7yjęla jedno8ło'n'e'

Pkt 4) sprawozdanie wójta z działalnoścj międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.

Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzednich sesjachI

Na 18 sesii podieto czterV UchWałV:

1. Uchwała Nr 87 W sprawie Wieloletniej Pro8nozy Finansowej Gminy Bralin na |ata

207Ż - 2a2o.

lJchwałę plzeslono ca Regionalnej tZby abochunkowej ardz do vłydziolu Kontro}i i
No d za ru Wie1kopolskieqo I'j rzędu W ojewód 7kie gc.

2. Uchwała Nr 88 w sprawje budżetu na 2012 rok.

1)chwałę przestdno do Regionąlnej }zby obrqchunkowej orąz do wydŻiału Kontroli i
lledzoru Wielkapa1skiega Urzędu lA/aiewódzkieqa. LJchwąta podIega publikącji w

Dzi e n ni ku tJ rz ę d owy m Woi ewództwą W iel ka pa l sk i €q''

3' Uchwała Nr 89 w spraw]e wyrażenia Ż8ody na zamianę nieruchomości, położonych W

Bralinie.

1Jchwrsłę przeslono do Wydziału kantrcli i Nodzaru Wielkopo!skiego Urzędu

Woiewód2kiega.

4' Uchwała N.90 W sprawie sprostowania błędu pisarskiego W uchwale Nr XVl/83/2011

Rady Gminy Bralin z dnia 29 8rudnia 2010 r' W 5prawie zmian budżetu na 2011 r'

uchwalę prŻ.slono do lłegiano!nej ]zby obrachunkowej ora7' ca WydŻiołu Koł1ttÓ!i i
l\! 9 d zoru Wi el kopo] ski eg o U lzęd u WcJ ć w ód z k i e g o'

rŻedstaWił zebran rawozdanie z działaIności oraz orowadzo w Ókresip od 23

stvcznia do 20 lutego bieżacego rokU spotkań ikonsultacii:

1. Wpis do eWidencji dzjała1ności 8ospodarczej 8,

2' Wymeldowanie Ż pobytu stałego _ 6,

3' Zame]dowanie na pobvt stały '8,
4' Przemeldowanie W obrębie gminy _ 6,



5. Zameldowanie na pobyt czasowy -5,
6' Wystąpienie o nadanie numerU PESEL -5,
7. Decyzje o Wvmeldowaniu z pobytu stałego _ 0,

8. Wprowadzenie zmian numerów dowodów osobistych _ 28,

9' Wprowadzenie zmian o L.]niewaŹnienie dowodóW osobistych _ 12'

SPOTKANIA I KONSULTACJE:

24'oL.2o!2 godz. 15.oo spotkanje W sprawie Wykupu ziemi (pod realizację inwestycji

budowy kolektora tłocznego),

25,of.2o72 godz. 1o.oo Podpisanie aktu notarialnego w Sycowie, Sodz' 12 00 spotkanie

ze 5tarostą Kępińskim

26.07.2072 8odz. 09'30 spotkanie z Dyrektorarni placóWek ośWlatowych

godz. 13.30 Spotkanie z Panem Jerzym Bartkowiakiem w sprawie

uruchomienia kopalni żwiru,

27 'oL.,zorz godz. 8.3o spotkanie z Panią Grażyną Binienda W sprawie przewoŻów

uczniów,
2g.o7'2oL2 8odz. 13.oo TL]rnjej piłki siatkowej o Puchar Wójta GminV Bralin,

go.o7.2o12. todz.15.oo udział w posiedzeniu komj5ji Przestrzegania Prawa i Porządku

Publlczne8o, W 8odzinach popołudnioWych 5potkanie z rodzicami dŻieci

pięcioletnich W ŻWiąŻkL] z propozycją uruchomienia klasy ,,o" przy szkole

podstaWowej' Wójt nadmienił, że realizacja tego przedsięWzięcia pozwoliłaby

na ŻWięk5Żenie naboru wśród dŻiecitrzyletnich niestetv rodzice pięciolatkóW na

piśmie wyrazili swój sprzeciw Wobec propozYcji uruchomienia zeróWki W szkole'

Wójt dodał, że w tej sytuacji postara się Zorganizować jeszcze jedno 5potkanie

tym razem ze Wszystkimi rodzicami' Zadaniem Wójta należy się zastanowić nad

ilością oddziałóW klasy pierwszej w roku szko|nym 2072/2013, EdVż W 8minie

aktualnie zadeklarowanych jest 46 dzieci T letnich i ll dzieci 6letnich oraz 5

d/ieci z Nowej Wsi Kqią7ę( ej'

37.oL.2o72 godz. 10.30 ,,pod5umowanle roku" W Komendzie Państwowej straży Pożarnej

w Kępn1e,

o!.oŻ.2oLz godz' 12.oo negocjacje z firmą,,ENERGA" w związku z przetar8iem na energię

eIektryczną,
o2-o3.o2.2o72 Zjazd WójtóW i Burmistrzów W Żerkowje pośWięcony tzw' ustawie

śmiecioWej,
06.02.20!2 godz. 1o.oo u dział W posied zeniu kom isja Rolnictwa GospodarkiWodnej i

ochrony środowiska, todz. 15.oo udział W komisji RoŻWoju Gospodarczego I

Bud ż e lu,
oa.o2,2o!2 godz. 1o.oo u dŻiał W U roczystym otwa rciu PU N KTU PoŚ RE DN lcTWA PRACY

pr7y LIl' KościLl57ki w kępnie'

og'o2.2072 godz. 1o.3o udział w zebraniu Rady sołeckiej W chojęcinie,

!o.o2:2oL2 godŹ. 1o'oo spotkan ie z szefem ko ntraktu bu dowy trasy s8 z firmy ,, M oTA" W

5prawie możliwości pozyskania żwiru z lokaInych kopalni odkrywkowych' Wójt

Wspomniał, Źe W zwlązku z rozpoczęciem prac związanych z budową drogi Wiele

firm interesUje się otwarciem żWirowni na naszym terenie' Firma "MoTA' 25

stvcznia otrzymata nakaz wejścia na budowę j od tego dnia ma 22 miesiące na

zrealizowanie inwestycji każdy dzień zwłoki Wiąże się z płaceniem przez

inWestora kar umownych' W uchWalanym 5tudium wskazuje się miejsca (ponad



5. Zameldowanie na pobyt czasowy -5,
6' Wystąpienie o nadanie numeru PESEL -5'
7. Decyzje o wymeldowaniu z pobytu stałego - 0,

8. WprowadŻenie zmian numeróW dowodów osobistvch _ 28,

9. Wprowadzenie zmian o unieważnienie doWodóW o5obistych 12.

SPOTKANIA I KONSULTAC]E:

z4.o!'2oL2 godz. 15.oo spotkanie W sprawie wykL]pu ziemi (pod realizację inwestycji

budowy kolektora tłoczne8o),
25.07.20!2 godz. 10.00 Podpisanie aktu notarialneSo w Sycowie, godz. 12.00 spotkanie

ze starostą Kępińskim
26.oL.2o!2 godz.09.30 spotkanie z Dyrektorami placóWek ośWlatowvch

godz. 13.30 Spotkanie z Panem Jerzym Bartkowiakiem w sprawie
uruchomienia kopalni żwiru'

27.o7-2o!2 godz. 8.30 spotkanie z Panią Grażyną Binienda W sprawie przewozów
L]cŻnióW,

29'o!.2o72 godŻ. 13'00 Turniej piłki siatkowej o Puchar Wójta Gminy Bralin,
30'o!.2072. godz.15.o0 udział W posiedzeniu komisji PrŻestrze8ania Prawa i PorŻądku

Publiczne8o, W godzjnach popołL]dniowych spotkanie Z rodzicami dzieci
pięcioletnich W zwiąŻku z propozycją uruchomienia klasy,,o" przy szkole
podstawowej' Wójt nadmienił, że realizacja tego przedsięwzięcia pozwoliłaby
na zwiększenie naboru wśród dziecjtrzyletnich niestety rodzice pięciolatkóW na

- piśmie WyraziIi swój sprzeciw Wobec propozycji uruchomienia zeróWki W szkole.
Wójt dodał, że W tej sytuacji postara 5ię Żorganizować jeszcze jedno spotkanie
tym razem zeWszystkimi rodŻicami' Zadaniem wójta należy 5ię zastanowićnad
iIością oddziałóW klasy pierwsZej W roku szko|nym 2012lŻa13,8dyż W 8minie
aktualnie zadeklarowanVch jest 46 dzieci 7 Ietnich i 11 dzieci 6 letnich oraz 5
dziec 7 Nowej Wii (siążęCej'

37.oL.2072 godz. 10.30 ,,pod5umowanie roku" W Komendzie Państwowej straŹy Pożarnej
W Kępnie,

0r.02-2072 8odz. 12.00 negocjacje z firmą,,ENERGA" W związku z prŻetargiem na energię
elektryczną,

o2-o3.o2.Żo72 ZjaŻd WójtóW i BurmistrZóW W Żerkowie pośWięcony tŻW. ustaWie

śmiecioWej,
06'02'2072 godŻ. 10.00 udŻiał W posjedzeniu komisja Rolnictwa Gospodarki Wodnej i

ochrony środowi5ka, godŻ. 15.00 udziałWkomisji RoŻWoju Gospodarczego i

Budżetu,
Oa.OL,łOLZ godz. 1O.OO udziat w uroczystym otwarciu PUNKTU POSREDNICTWA PRACY

prly ul' Kosciu57kiW Kępnie'
09.o2'2or2 godz. 10.30 udŻiał W zebraniu Rady soleckiej w chojęcinie,
LO.02.2072 godz. 1O.OO spotkanlezszefemkontraktubudowytrasy58zfirmv,,MOTA"w

sprawie możliWości pozyskania żWiru Ż lokalnych kopalni odkrywkowych. Wójt
Wspomniał, że w związku z rozpocŻęciem prac związanych z budoWą dro8iwiele
firm interesuje się otwarciem żwirowni na naszYm terenie' Firma,,MoTA" 25

stycznia otrzymała nakaz Wejścia na budowę i od tego dnia ma 22 miesiące na

zrealizowanie inwestycji każdy dzień ŻWłoki wiąże się z płaceniem przez

inWestora kar umownych' W UchWalanym 5tudium Wskazuje się miejsca (ponad



20 ha pod czerminem)gdzie będzie można Wydobywać żWir. Po pubIicznym
WyłoŹeniu dokumentu Wpływają Wnio5ki o Wvznaczenie kolejnych terenóW pod

żWirownie' Wójt Wspomniał że na bjeżąco będzie informował radnych o
postępach W kwestii WnioskóW do studium, godŻ. 13.00 spotkanie Z Panią
senator Andźeliką Możdżanowską, (Wójt zasygnalizowal, że 24 lutego do
PoWiatu przyjedŻie Wicepremjer Waldemar Pawlak, który będzie chciał się
spotkać z lokalnymi prŻedsiębiorcami)8odŻ. 18.00 Zebranie z osP chojęcin,

!3.02.2072 godŹ. 10.30 5potkanie przedstawicielami Przedszkola,,Kwiaty Polskie"
(Wychowawcami i przedszkolakami )W UrŻędzie Gminy,

!8.02-2072 8odz. 16.00 Udział w Walnym zebraniU oSP Gola,
20'02,2o!2 todz. 10.30 5potkanie z BoŹeną Henczycą Wójt Gminy Perzów, godz. 12.00

spotkanie z Panią sędziną soboIeWską-Talagą.

> Kazimiera KupcŻak zadała pytanie odnośnie spotkanja z rodzicamj pięciolatków kto ma
moc decyzyjną W kwestii utworzenia kla5y,,0" p.zy szkole podstawowej?
> Wójt odpowiedziai że wykazał dobrą Wolę spotykając 5ię z rodzicami pięciolatkóW, pomysł

ewentuaIneso przeniesienia Zerówki do sŻkoły podstaWowej konsUltowany był z dyrektorem
placówki, nie mniej jednak jak zaznacŻył Wójt, nie rna oboWiązku zapewnienie dzieciom
oddziałów zerowych w prŻedszkolu mo8ą one być uruchomione przy 52kole tylko nie chciał
Występować w brew rodzicom dlate8o nosi się z Zamiarem powtórnego spotkania z

rodŻicami'
Dalszych pvtań do spraWozdania nie zgło5Żono'

Pkt 5) Podjęcie uchwaĘ w spraWie zmian w budżecie gminy.

Dolorano następu,ąCych 7mian \fu bJd7e' ie g-:nY:
1. Na podstawie pisma Wojewody WieIkopolskiego dotyczącego Wysokości środkóW
przyznanych na realizację Wieloletnie8o programu "Pomoc państwa W zakresie dożywiania'
zwiekszono plan o kWotę 7Ż 6oo,0a zł olazzwiększono pla n WydatkóW o kwotę 12 600,00 zł'

2. Na podstawie pi5ma Wojewody Wjelkopolskiego zwiększono plan dotacji celoWej o kwotę
4 Ż00,a0 zl, z p(zeŻnaczeniem na realizację rządowego programu Wspierania niektórych osób
pobierających świadczenia pielę8nacyjne'

3' ZWiększono dochody budżetu gminy z tytułu opłat za wydanie Żezwoleń na sprŻedaż
napojów alkoholowych o kwotę 21 875,00 zł. PowyżsŻe ŻWiększenie spowodoWane jest
przekroczoną Wartością 5przedaży napojóW alkoholowych za 2011 rok a uzyskane dochody
przeznacza się na przeciwdŻiałanie alkoholiŻmowj zgodne z grrinnym programem profilaktvki

iroŻWiąŻywania problemóW alkoholowych oraz dziatalność iutrzymanie świetlicy
profilaktyczno -środowiskoWej. Ponadto W ramach p.ofilaktyki Wyodrębniono Żakup

inwestycyjny polegający na zakupie i montażu piłkochWytóW przy boisku i placu zabaW W

NoWejWsi Książęcej.

4. Dokonano przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami W tym:
Ż przeznaczeniem na zwłększenie planu wydatkóW, zaplata podatku od nieruchomości

8minnej położonej W Kobylej Górze, kwotĘ 30 000,00 zł z przeznaczono na Żakupem ene.gil
elektrycznej.



5. Na podstawie pisma Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy społecznej W Bralinie
zmniejszono plan wydatków o kwotę 1 616,00 z1z przeznaczeniem na ŻWiększenie Wypłaty
dodatkowego wynagrodzenia dla pracownika zatrudnionego w ramach projektu
systemoweSo POKL.

Pytań i uwa8 do projektu uchwały nie zgłosŻono.
PrzewodnicZący obrad poddał pod głosowanie uchWałę W sprawie Żmian w budżecie gminy.

Za plzyjęciem uchwały głosowało 14 radnych'
UchWała Nr XlX/91/2012 została przyjęta jednogłośnie-

Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia dlu8oterminoweto kredytu na zadania
inwestycyjne.

Gmina Bralin ze Względu na nie Wystarczające Własne środki na zadania inwestycyjne musi
- ubiegać się o kredyt długoterminowy na pokrycie planowanego deficytu budżetu

Wynikającego z większYch Wydatków niż dochody. Kredyt prZeznaczony będŻie na realizację
zadań inWestycyjnych pn:

1),,Budowa i modernizacja dróg i ulic 8minnych do kwoty 500 000,00 zł
2),,RozbUdowa szkoły PodstaWowejW Bralinie" do kwoty 490 000,00 zł
3),, Budowa kolektora tranzytowego kanalizacji sanitarnej" do kwoty 750 000,00
4J,,LokaIna rozbudowa 5ieci Wodocią8owej i kanalizacyjnej" do kwoty 180 000,00 zł

-5),,Wykonanie studni 8łębinowej dla sUW" do kwoty 40 ooo,oo zł
6),,Przygotowanie projektóW do zadań inWestycyjnych do kwoty 40 000,00 zł
Realizacja tych zadań Wynika z pro8ramu rozwoju Gminy powinna być prowadzona ze
Wz8lędu na potrŻeby mieszkańcóW Gminy.
Kredyt inWestycyjny zostanie zaciągnięty W trybie ustaw,,prawo zamóWień publicznych,
będzie spłacany W atach 2013'2020 z WpiywóW z tylułu udziałów w podatku dochodowym
od o5ób fizycznych oraz Wpływów z tytułu podatkóW lokalnych

PVtań iuwag do projektu uchwały nie zgłoszono'
PrzewodniczącY obrad poddał pod głosowanie uchWałę W spraWie zaciągnięcia
długoterminowe8o kredytu na zadania inwestycyjne.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.
UchWała Nr XlX/92l2012 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 7) Podjęcie uchwały Żmieniającej uchwałę Nr xV/81/2011 Rady Gminy Bralin z dnia 19
grudnia 2011 .. w sprawie prŻyję.ia Gminne8o Programu ProfilaktYki i

RozwiąŻyńania Problemów Alkoholowych na rok 2012.

Gminny P.ograrn ProfiIaktyki ] Rozwiązywania ProblemóW A]koholowych na lok 2a12
pzyjęty Uchwałą Rady Gminy Bralin nr XV/81/2011 z dnia 19 grudnia 2011 roku zosta]'e

zmieniony, ponieważ zmianie uległy Warunki określające kierunki dŻiałań związanych z
profilaktyką alkoholową' zwiększąąca się Wśród rnieszkańcóW śWiadomość z zakresu



działań profilaktycznych powoduje' Że powstają róznego rodzaju inicjatyvy |okalne'
Wspon']agające wa|kę z pĘejawami alkoholizn]u' czynniki te W znacznym stopnlu
deteminują do działań związanych z uahwaleniem nowego Gminnego Programu'

Pytań i uwag do projektu uchwaly nie Żgłoszono.
PrzewodnicŻący obrad poddai pod glosowanie uchwałę Żmieniającą trchWałę Nr XV/B1/2o11
Rady Gminy Bralin z dnia 19 Brudnia 2o11 r' w sprawie prŻyjęcia Gmi;ne8o Programu
Profilaktyki i RozWiązywania ProblemóW AIkohoIowvch na rck 2012

Za przYjęciem uchWały głosowało 14 radnych.
Uchwała Nr xlx/93/2012 została prŻyjęta jednogłośnie.

Pkt 8) Podję.ie uchwaĘ w splawie ŻatwierdŻenia planu pracy komisji lewizyjnej Rady
Gminy Bralin.

Zqodnie ze statutem 6 m iny Bra lin ko mjsja rewizyjn a powołana W celu prowadzen ia
kontroli działalności Wójta, 8minnych jednostek organiŻacyjnych oraŻ jednostek
pomocniczych 8miny przedłoźyła radzie do zatwierdzenia plan pracy zawierający terminy
odbywania posiedzeń oraz terminy i Wykaz jednostek, które zostaną skontroi;wane'
Plan stanoWi 

'lii!;a:i do ninjejszego protokołu'

Pytań iuwag do projektu uchwały nie Żgłoszono'
PrzewodnicŻący obrad poddal pod głosoWanie uchWałę W 5prawie zatwierdzenia planu pracy
komisji rewizyjnej Rady Gminy Bralin.

Za przyjęciem uchwały gło5oWało 14 radnych'
UchWała Nr XlX/94/2012 została prŻyjęta jedno6łośnie'

Pkt 9) PrŻyjęcie planów pracy na rok 2012: komisji przestrze8ania prawa i porządku
publicŻnego,-komisji roŻwoiu 8ospodarczego i budżetu, komisii ośWiaty, kultur'
zdrowia, sportu oraŻ komisji rolnictwa, tospodarki wodnej i ochrony środowiska.

PrŻewodnicŻący poszcze8ólnych komisji stałych przedstawili wypracowane prŻez komisje
plany pracy' UWa8 izmian do planóW nie z8ło5zono, rada zatwierclziła Wszystkie plany pracy
kom isji.

plany stanowią aalj!].]:'. do niniejsze8o protokołu'

Pkt 10) Plzyięcie sprawoŻdań z dŻiałalności stalych komisji rady w roku 2011.

Przewodniczący poszczegóJnych komisji stałych prŻedstawili Wypracowane przeŻ komisje
sprawozdania z prac komlsji za rok ubiegły.

spraWoŻdania stanowią ł:'al|]( do ninjejszego protokolu.

Pkt 11) Przyięcie oświadczenia Rady Gminy BraIin W sprawie inwestycji dro8owejwęzła
komunikacyjne8o obwodnicy Kępna w ciągu tlasy s 11.



Gmina Bralin popiera dążenia Rady Miejskiej W Kępnie do poszerzenia prac związanych z

budoWą odcinka trasy s8 o budowę Węzła komunikacyjnego łączącego 5 8 z planowaną

obwodnicą Kępna W ciągu drogi s 11 istoi na stanowisku, źe realizacja Wspomnianego Węzła
jest działaniem koniecznym i potrzebnvm, gdyż istniejąca droga krajowa nr 11 przebiegająca

przez zwartą zabudoWę Kępna powoduje Żnaczne uciążliwości iutrudnienia W ruchu'

PrŻejeżdżające tą drogą, tranzytem każde8o dnia tysiące samochodów ciężarowych itiróW
nie mając dro8i alternatvwnejjadą prŻez miasto niszczą nawierzchnię, przyczyniają się do
pękania budynkóW, utrudniają mieszkańcom powiatu życie codzienne' Pftqazd przez

kępińską,,jedenastkę", W godzinach szczytu Wydłuża się wielokrotnie, w mieście tworzą się

korki, dochodzi do Wielu niebeZpiecŻnych zdarzeń'
PoWstanie węzla obwodnicy odciążyloby miasto i przyczynjłoby się do popraWy płynności

ruchu komunikacyjnego oraz ogólnego komfortu życia miesŻkańców powiatu.

Pkt 12) Wolne tłosy i Wnioski.

> Robert Gogol Wyraził niezadowolenie z utrzymania porządkU izimowego utrŻymania dróg
.- powiatowy.h szczególnie W MnichoWicach.

sołtysi przekaŻali na ręce Wójta stanowisko sołtysów W sprawie wydzielenia funduszu

sołeckiego. Kopia stanowiska w Zab'$!'
Pkt 13) zamknięcie posiedzenia.

> PrzewodniczącV radV podziękował zebranym za Udział W dzisiejsŻej sesji i o godzinie 17.00

7aIrknął posied7enie XlX sesji'

ProtokołoWała: Anna Pja9ecka
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1. Andrzej Kucharski:

2. Kazimiera KupcŻak:


